

UNDER

COVER

FIREMAN SAM

Feuerwehrmann Sam – der sympathische Held von nebenan – ist bereits seit über 30 Jahren allzeit bereit zur Rettung und landet bei den Lieblingssendungen von Kindern auf dem zweiten Platz (Stand 2020). Zusammen mit seinen Kollegen rettet er die Bewohner Tag für Tag aus brenzligen Situationen. Ob ein defektes Kabel einen Brand auslöst oder sich ein Bürger in den Bergen verlaufen hat, Sam und sein Team eilen stets zur Hilfe. Ende 2021 erscheint Feuermann Sam auch auf der großen Leinwand und begeisterte viele Vorschulkinder mit seinem Mut und seiner Hilfsbereitschaft.



ZIELGRUPPE:

Jungen 3 bis 9 Jahre



UNDER

COVER

FIREMEN SAM

Firefighter Sam has been ready to save the day for more than 30 years and is the second most popular children's shows (as of 2020). Together with his colleagues, he rescues residents from difficult situations day after day. Whether a defective cable starts a fire or a citizen is lost in the mountains - Sam and his team always rush to the rescue. At the end of 2021, Fireman Sam also appear on the big screen and inspired many preschoolers with his courage and willingness to help.



TARGET GROUP:

Boys 3 to 9 years



PRE-SCHOOL

FIREMAN SAM



Rucksack mit Vortasche
Backpack with front pocket
FSTU7601
inner 6 | outer 36



Schlamperetui
Pencil case
FSTU0695
inner 6 | outer 72



scooli CUTIE Vorschulranzen mit Brustgurt
CUTIE mini school bag with chest strap
FSTU8242
inner 3 | outer 6



Regenschirm Ø 69
Umbrella
FSTU7202
inner 12 | outer 60



Geldbeutel
Wallet
FSTU7000
inner 6 | outer 72



Sportflasche 450ml
Drinking bottle 450ml
FSBT9911
inner 12 | outer 48

scooli Brotzeitdose mit herausnehmbarem Einsatz
Sandwich box with compartment
FSTU9909
inner 6 | outer 48



PRE-SCHOOL - CREATIVE

FIREMAN SAM



Stempelspaß Set

Stamper fun set

FSTU3971

inner 12 | outer 24



4 Radierer

4 Eraser

FSTU0763

inner 12 | outer 144



Schulset, 5 teilig

School set, 5 pcs.

FSTU6471

inner 6 | outer 48



5 Fasermaler Rollstempel

5 Markers with roll stamper

FSTU0740

inner 12 | outer 144

